

Title (en)  
Arrangement for replay passenger information

Title (de)  
Anordnung zur Wiedergabe von Fahrgastinformationen

Title (fr)  
Dispositif de reproduction d'informations pour voyageurs

Publication  
**EP 2008905 A2 20081231 (DE)**

Application  
**EP 08104084 A 20080526**

Priority  
DE 102007028776 A 20070622

Abstract (en)  
The arrangement has a stretch-bound passenger transportation unit (1). A memory device (9) is provided for storing the passenger information, which is displayed at a display device (3) in audio, image or text. The display device is provided with an antenna (5) to receive the output of information releasing radio signal. A releasing device (10) is provided with a transmitting antenna (7) for transmitting the radio signal. One of the releasing device and the display device is bounded to the transportation unit and the other is arranged on a position on the track of the transportation unit.

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine Anordnung zur Wiedergabe von Fahrgastinformationen bei einem strecken gebundenen Personentransportmittel (1), mit einer Wiedergabeeinrichtung (3) zum Anzeigen der Fahrgastinformationen und einer Speichereinrichtung (9) zum Speichern der Fahrgastinformationen und zu deren Ausgabe an die Wiedergabeeinrichtung (3) in Ton, Bild und/oder Schrift, wobei die Wiedergabeeinrichtung (3) mit einer Antenne (5) zum Empfang eines auslösenden Funksignals und eine Auslöseeinrichtung (10) mit einer Sendeantenne zum Aussenden des Funksignals vorgesehen ist, wobei von der Auslöseeinrichtung (10) und der Wiedergabeeinrichtung (3) die eine an das Personenbeförderungsmittel (1) gebunden ist und die andere an einem Ort auf der Strecke des Personenbeförderungsmittels (1) angeordnet ist.

IPC 8 full level  
**B61L 15/00** (2006.01); **B61L 3/12** (2006.01); **G08G 1/133** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B61L 3/125** (2013.01); **B61L 15/0045** (2013.01); **G08G 1/133** (2013.01)

Cited by  
EP3085599A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)  
**EP 2008905 A2 20081231; EP 2008905 A3 20160316**; DE 102007028776 A1 20081224

DOCDB simple family (application)  
**EP 08104084 A 20080526**; DE 102007028776 A 20070622